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جووانی دی بیاسی:

دو جلسه تصویری داشتم

گزینه رد شده پرسپولیس گفته: »بین چهارشنبه و پنجشنبه بود که دو تماس 
تصویری از ایران داشــتم و با مدیران پرســپولیس جلســه تصویری داشتیم. در 
خصوص مســائل مالی صحبتی نشــد البته من این حق را برای خودم محفوظ 
داشــتم کــه در یک جلســه حضــوری در خصوص ریــز مذاکرات و مســائل مالی 
صحبت کنیم. البته دو روز است که مشکل دارم! حقیقتش را بخواهید با یکی 

از اعضــای خانــواده حــرف زدم اما او اجازه نمی دهد که از خانه خارج شــوم!«

سیدجلال حسینی

چرا قراردادش را امضا نمی کند؟

بعــد از جلســه مدیــر ورزشــی پرســپولیس بــا وکیــل ســیدجلال، پرســپولیس 
پذیرفت تا طبق خواســته حســینی بخش هایی از قرارداد او را اصلاح کند. این 
اتفــاق همــان روز رخ داد و قــرارداد اصلاح شــده از طریق وکیل این مربی برای 
او فرســتاده شــد تا به امضای حسینی برســد اما ظاهراً این قرارداد هنوز امضا 
نشده و وکیل او قرارداد امضا شده را به باشگاه تحویل نداده است. حسینی 

هــم کــه قــرار بوده در تمرین حاضر شــود به تماس ها پاســخ نداده اســت.

امید عالیشاه

نجات جان یک انسان

دوشــنبه شــب یکی از همســایگان عالیشــاه با مراجعه به منزل این بازیکن، 
اعلام می کند حال پدرش اصلاً خوب نیست و به این ترتیب از او درخواست 
کمــک می کنــد. عالیشــاه بــه خانــه ایــن فــرد مــی رود و متوجه می شــود که او 
نبــض و نفــس نــدارد. عالیشــاه بــا انجــام اقدامــات اولیه بــرای احیــای بیمار 
ماننــد دادن شــوک قلبی با دســت، باعث برگشــت ضربان قلــب و نبض فرد 

می شــود. پــس از ایــن اتفاق، فرد مذکور به بیمارســتان منتقل شــد.
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 سرلک و عمری 
در لباس سربازی

میلاد سرلک و محمد عمری دیروز 
بعد از صدور کد خدمت سربازی 
در پادگان نیروی دریایی شهر انزلی 
حاضر شدند و لباس نظامی به تن 
کردند. طبق بررسی ها قرار بود این 
دو بازیکن از عصر دیروز در تمرینات 
شاگردان تارتار شرکت کنندا .ین 
در حالی است که معاونت حقوقی 
باشگاه پرسپولیس پیش از این 
درباره جذب عمری اطلاعیه ای 
تذکرآمیز منتشر کرده بود .البته 
مسئولان باشگاه ملوان تأکید کردند 
که عقد قرارداد رسمی با عمری بعد 
استعلام از سازمان لیگ صورت 
می گیرد، ضمن اینکه باشگاه ملوان 
بعد از دریافت لیست سربازان با 

بازیکنان وارد مذاکره می شود.

 تمرین سبک
 زیر باران

سرخپوشان ایران از ساعت ۱۲ دیروز 
به مدت یک ساعت تمرین خود را در 
ورزشگاه شهید کاظمی برگزار کردند. 
این تمرین در هوای بارانی انجام شد 
و با توجه به بازی دوستانه ای که در 
پیش است، سبک تر از روزهای قبل 
انجام شد.محمدمهدی احمدی به 
دلیل مصدومیت تمرین اختصاصی 
داشت و گئورگی گولسیانی هم با 
توجه به زمانی که باید از آخرین 
تزریق بگذرد با نظر کادر پزشکی در 
روزهای آینده به تمرینات گروهی 
اضافه خواهد شد. مرور برنامه های 
تاکتیکی و کار روی ضربات شروع 
مجدد از جمله برنامه های تمرینی 

دیروز بود.

 لیست خارجی ها 
پر شده

طبق قانون فصل جاری لیگ برتر 
هر تیم حاضر در این رقابت ها 
می تواند حداکثر شش بازیکن 
خارجی داشته باشد، با این تبصره 
که بازیکنان لژیونر ایرانی که از 
تیم های خارجی به تیم های داخلی 
پیوسته باشند نیز سهمیه خارجی 
محسوب می شوند. در حال حاضر 
پرسپولیس نبیل باهویی، گئورگی 
گولسیانی و وحدت هنانوف را به 
عنوان بازیکن خارجی در اختیار 
دارد، ضمن اینکه شهاب زاهدی 
نی زادگان  و محمدحسین کنعا
که از لیگ های اوکراین و قطر به 
پرسپولیس پیوسته اند نیز سهمیه 
خارجی محسوب می شوند. در عین 
حال عبدالکریم حسن  ششمین 
بازیکن خارجی پرسپولیس خواهد 
بود و سهمیه خارجی این تیم پر 
خواهد شد. با این حساب اگر قرار 
باشد این باشگاه بازیکن خارجی 
دیگری جذب کند باید حتماً یکی 
از نفرات فوق را از لیست خارج کند 
.طی روزهای اخیر بحث بازگشت 
علی علیپور به پرسپولیس مطرح 
شده و چنانچه قرار باشد او به 
پرسپولیس بیاید باید بازیکنی مثل 
نبیل باهویی یا وحدت هنانوف از 

لیست خارج شود.

حریفان تدارکاتی 
اردو مشخص نشده

پرسپولیس امروز در یک بازی 
تدارکاتی مقابل پیکان بازی خواهد 
کرد و فردا برای برپایی یک اردوی 
ده روزه راهی دبی می شود. قرار 
است در این اردو سرخ ها دو بازی 
تدارکاتی انجام دهند اما هنوز نه 
زمان دقیق این بازی ها مشخص 
شده نه مشخص است این دو 
بازی مقابل چه تیم هایی برگزار 
می شود. پرسپولیس در زمان 
حضور در دبی در باشگاه ایرانیان 

اقامت خواهد داشت.
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حمید درخشــان بازیکن و ســرمربی اســبق پرســپولیس معتقد اســت با وجود اینکه برانکو آب پاکی را روی دســت پرســپولیس ریخت دیگر نباید بحث حضور این مربی را 
در پرســپولیس پیش کشــید. پیشکســوت پرســپولیس در رابطه با حضور چند بازیکن جدید پرســپولیس و ســایر موارد این تیم به گفت و گو می پردازد.

به شکل عجیبی باز هم 
بحث حضور برانکو، این بار 
برای نیم فصل در پرسپولیس 

مطرح شده؟!
مــن نمی دانــم ایــن صحبت هــا چقدر 
حقیقت دارد و درســت اســت اما نظر 
ــرای باشــگاه  ــن اســت ب شــخصی ام ای
بزرگی مانند پرســپولیس زشــت است 
وقتــی مربــی از حضــور در ایــن تیــم 
بــه دلایــل شــخصی خــود داری کــرده 
بــاز هــم بحــث حضــور او را پیــش 
بکشــیم. مــن نمی دانــم ایــن چــه 
اســتدلالی اســت کــه  بعضی هــا بعــد از 
جدایــی ســرمربی قبلــی دنبــال برانکــو 
هســتند تــا بــه نوعــی آبهــا از آســیاب 
بیفتــد و همــه جدایــی ســرمربی قبلــی 
را فرامــوش کننــد. اســتدلالی کــه 
بــه نظــرم اصــلاً درســت نیســت و مــا 
نمی توانیــم آن را نــگاه درســتی بــرای 
باشــگاهداری بدانیــم و بــه نظــرم بایــد 
پرونــده حضــور برانکــو را بــرای حضــور 

در پرســپولیس ببندیــم.
اما باشگاه به لحاظ آشنایی و 
سبقه موفق برانکو روی این 

مربی تأکید دارد؟
بلــه همــه اینهــا هســت، امــا قحــط 
ــی خــوب  الرجــال نیســت و حتمــاً مرب
بــاز هــم وجــود دارد، ضمــن اینکــه ایــن 
یــک حقیقــت اســت کــه اگــر پیشــنهاد 
مالــی را بهتــر کــرده و آپشــن های 

خوبــی را بــرای یــک مربــی فراهــم 
ســازیم حتمــاً مربــی جدیــد خــوب را 

هــم می توانیــم اســتخدام کنیــم.
عجیب است که برخلاف زمان 

یحیی که خواسته اردوی خارجی 
قبل از فصل اش فراهم نشد، 

این بار قرار است تیم روز 
پنجشنبه راهی دبی شود؟!

صادقانــه بایــد حــرف زد. باشــگاه 
پرســپولیس کــه درآمــدی نــدارد و در 
آن مقطــع احتمــالاً شــرایط مالی خوب 
نبــوده امــا حــالا حتمــاً اسپانســری پیــدا 
شــده کــه هزینــه اردو را تقبــل کرده، به 
همیــن دلیــل هم راهــی اردوی خارجی 
خواهنــد شــد کــه حتمــاً بــرای نیــم 
فصــل دوم بــه ســود تیــم خواهــد بــود.

اما هنوز تکلیف سرمربی به 
درستی مشخص نشده و شاید 
تیم بدون سرمربی به اردو برود!

هــر طــور حســاب کنیــد مزیــت رفتــن 
بــه اردو بهتــر از نرفتــن آن اســت چــون 
ــه هــر حــال تیــم در فضــای جدیــدی  ب
قــرار می گیــرد و از نظــر بدنــی بــرای نیــم 
فصــل دوم آمــاده می شــود و اگــر مربی 
جدیــد هــم بیایــد قطعــاً تیمــی آمــاده را 
بــه لحــاظ فنــی و بدنــی تحویــل خواهــد 
ــه نخواهــد آورد کــه تیــم  گرفــت و بهان

ناآمــاده ای را تحویــل گرفتــه اســت.
حضور مدافع چپ قطری 

و خدابنده لو و آل کثیر را در 
پرسپولیس چگونه ارزیابی 

می کنید؟
قبــل از هــر چیــز بایــد ایــن نکتــه را 
مشــخص کــرد کــه هــر مربــی  جدیــدی 

بیایــد بــه ایــن نکتــه اشــاره خواهــد 
داشــت کــه تیــم را او نبســته امــا بــه هــر 
حــال باشــگاه طبق خواســت ســرمربی 
قبلــی کــه بازیکنانــی را بــرای تقویــت 
تیــم پیشــنهاد داده بــود، بازیکنــان 
جدیــد را بــه خدمــت می گیــرد کــه 
بازیکنــان خوبــی هــم هســتند چــون 
پرســپولیس در پســت هایی بازیکــن 
گرفتــه کــه واقعــاً در آن مناطــق بــا 
ــه  ــوده. عیســی هــم ب کمبــود مواجــه ب
ــه پرســپولیس  ــد ب لحــاظ فنــی می توان
در خــط حملــه کمــک کنــد امــا بــاز 
هــم پرســپولیس بــه یــک مهاجــم 
ششــدانگ دیگــر نیــاز دارد چــون 
صحبــت از لیســت خــارج کــردن نبیــل 
هــم شــنیده می شــود، بازیکنــی کــه از 
اول هم جذبش اشتباه بود و در عمل 
هم مشــخص شــد که قادر نیســت به 
پرســپولیس کمــک کنــد. بــرای پســت 
ســرلک هــم بــه یــک بازیکــن نیــاز 
داریــم امــا مــن نمی دانــم موجــودی 
باشــگاه و شــرایطش اجــازه می دهــد 
کــه در ایــن پســت حیاتــی هــم بازیکــن 

جــذب کنــد.
بحث حضور یک مربی برزیلی 

هم در پرسپولیس مطرح شده 
که به نظر این مربی قبول 

کرده با همین کادر فنی فعلی 
پرسپولیس کار کند!

بــه هــر حــال مربیــان برزیلــی اصــولاً 
مربیانــی بســاز هســتند و بیشــتر اهــل 
تعاملنــد و بــه لحــاظ احساســی و 
فرهنگــی هــم شــباهت های نزدیکــی 
بــه کشــور مــا دارنــد از ایــن رو اگــر 

مربــی ای انتخــاب شــود کــه بــه مســائل 
فنــی و مدیریتــی اشــراف کامــل داشــته 
ً قــادر اســت کــه در  باشــد حتمــا
پرســپولیس هــم موفــق شــود، البتــه 
در ایــن بیــن اگــر مربــی برزیلی انتخاب 
شود نقش اوسمار به عنوان هموطن 
مربــی جدیــد و شــخصی کــه شــناخت 
کافــی از فوتبــال ایــران و پرســپولیس 
دارد بــرای کمــک بــه هموطنش بســیار 

مهــم و کلیــدی خواهــد بــود.

تیم ملی فوتبال کشورمان عصر دیروز 
سومین دیدار خود را در مرحله گروهی 
مسابقات جام ملت ها به پایان رساند. 
این اتفاق در حالی رقم خورد که بعد از 
برتری خفیف تیم ملی مقابل هنگ کنگ 
و صحبت های امیر قلعه نویی، سرمربی 
تیم ملی انتقاداتی به تیم ملی وارد شد. 
خداداد عزیزی، دستیار سابق قلعه نویی 
فردی بود که این انتقادات را مطرح کرد و 
پس از آن سرمربی تیم ملی در کنفرانس 
خبری پیش از بازی با امارات پاسخ 
دستیار سابق خود را داد. این موضوع با 
واکنش کارشناسان فوتبال همراه بود و 
آنها اعتقاد دارند که برخی از این انتقادات 

درست است و سرمربی تیم ملی باید به 
انتقادات گوش کند. بیژن ذوالفقارنسب، 
پیشکسوت فوتبال کشورمان در ابتدا 
در خصوص شرایط تیم ملی اینگونه با 
»ایران ورزشی« صحبت می کند: »خیلی 
مهم بود که شروع تورنمنت برای تیم ملی 
با برد همراه باشد که خوشبختانه این 
اتفاق افتاد و تیم ملی به خوبی توانست 
بازی اول خود را با پیروزی پرگل پشت سر 
بگذارد. پیروزی مقابل تیم هنگ کنگ 
محرز بود و بازیکنان و کادر فنی تیم ملی 
می دانستند که صد درصد هنگ کنگ را 

شکست می دهند.«
دامه  ینگونه ا و صحبت هایش را ا ا
می دهد: »تیم ملی مقابل هنگ کنگ به 
هیچ وجه عملکرد خوبی نداشت و تصور 
من این است که بازیکنان به منظور 
دوری از مصدومیت مقابل هنگ کنگ 

محکم بازی نکردند و همین موضوع 
باعث برتری خفیف تیم ملی مقابل این 
تیم شد. بخشی از انتقاداتی که توسط 
کارشناسان فوتبال مطرح می شود، 
درست و بجا بود اما باید بدانیم که تیم 
ملی قابلیت لازم را برای کسب نتیجه در 
این دوره از مسابقات جام ملت ها دارد.«

این پیشکسوت فوتبال می افزاید: »حالا 
وقت انتقاد نیست، وقت ثابت کردن 
سیاه و سفید تیم ملی نیست. باید برای 
بالا بردن اعتماد به نفس بازیکنان از 
تیم ملی حمایت کنیم تا آنها بتوانند با 
روحیه بالا مقابل حریفان ظاهر شوند. 
آماده سازی تیم ملی از نظر بدنی بر 
عهده کادر فنی و امیر قلعه نویی است 
اما وظیفه آماده سازی روحی بازیکنان بر 
عهده همه ما است و ما باید با حمایت 
از بازیکنان تیم ملی بتوانیم آنها را از نظر 

روحی آماده کنیم.«
ذوالفقارنسب در خصوص نقطه ضعف 
تیم ملی چنین نظری دارد: »اشتباهات 
و عملکرد نه چندان خوب دفاع میانی 
تیم ملی را نمی توان نقطه ضعف تیم 
ملی بدانیم و از نظر من باید در این خط 
باهوش تر باشیم. در دو بازی گذشته 
خط دفاعی ما اشتباهاتی داشت که 
این اشتباهات باعث شد تا تیم حریف 
به موقعیت برسد، تکرار این اشتباهات 
در بازی با تیم های باکیفیت قطعاً به 
ضررمان تمام خواهد شد و قطعاً با این 
عملکرد مدافعان به مشکل برخواهیم 
خورد.« او در خصوص خط حمله تیم 
ملی می گوید: »در خط حمله بازیکنان 
خیلی خوبی داریم و تعداد بازیکنان 
باکیفیت مان در این خط بالاست. ما 4 
فوروارد خوب و باکیفیت داریم که لژیونر 

هستند و تجربه بسیار بالایی دارند 
اما آنها تا به اینجا نتوانستند به خوبی 
کیفیت بالای شان را به نمایش بگذارند. 
برای رسیدن به این مهم باید بازیکنان 
به همدیگر کمک کنند و اعتماد به نفس 
خود را بالا ببرند. فورواردهای ما می توانند 
مقابل هر تیمی از آسیا موفق باشند و تنها 
برای رسیدن به این مهم باید اعتماد به 
نفس داشته باشند.« این پیشکسوت 
فوتبال در خصوص کیفیت جام ملت ها 
چنین نظری دارد: »از نظر من در چند 
دیدار شاهد بازی های خوبی بودیم و 
در واقع تیم هایی که تا به حال حساب 
نمی کردیم، توانستند خودنمایی کنند. 
مثلاً در بازی ژاپن و عراق، ژاپن به عنوان 
یکی از مدعیان اصلی قهرمانی مسابقات 
را آغاز کرد و هیچ کس فکرش را نمی کرد 
که این تیم مقابل عراق شکست بخورد.«

ذوالفقارنسب: تیم ملی قابلیت بالایی دارد

وظیفه آماده سازی روحی بازیکنان بر عهده همه ما است

سرمربی برزیلی بیاید نقش اوسمار  خیلی کلیدی خواهد بود 

درخشان: پرسپولیس دیگر 
دنبال برانکو نرود

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

هر طور حساب کنید 
مزیت رفتن به اردو 

بهتر از نرفتن آن است 
چون به هر حال تیم 

در فضای جدیدی 
قرار می گیرد و از نظر 
بدنی برای نیم فصل 
دوم آماده می شود 
و اگر مربی جدید هم 

بیاید قطعاً تیمی 
آماده را به لحاظ 

فنی و بدنی تحویل 
خواهد گرفت

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار


